Why not grow your share in the paint market - with Kardelen's quality, prices and payment terms?



25+ Years of Trust

Consistency and reputation in every can. One of the most preferred brands in Türkiye by contractors and government tenders. The choice that makes businesspeople smile with the balance

of cost and quality.

Samples & Testing Opportunity

Experience our products through samples. There are over 50 factors to measure paint quality - we guide you in testing. Trial orders come with special price advantages.



We Offer Competitive Prices

Always more advantageous than equivalents. In your local market, we help you outpace competitors with up to 50% cost advantage.

Flexible Payment Options

Cash flow is the key to growing your business. We provide payment plans tailored to you, easing your financial



Quality in **Every Segment**

Economic, standard, high, and premium quality products. We develop market-specific solutions, combining quality with competitive prices. Every product delivers better value and higher performance compared to equivalents.





Technical Support by Your Side

Your sales target is our priority. We stand address your customers with confidence. On-site & online training, application guidance, product selection and consumption estimates, Problem analysis \rightarrow fast solution plan.

Logistics & Tax Advantage

Even with added costs, our prices remain effective. Despite all costs, you can increase your profit margins 2-3 times. Between Türkiye and many countries, taxes are very low - sometimes even 0%. Freight rarely exceeds 0.25 USD/kg, and in some cases, only 0.10 USD/kg. Shall we check together for your market?



Our Superior Products Range







Painting Supplies & Equipment

How About
Growing Together?



لماذا لا تزيدون حصتكم في سوق الدهانات -بجودة كاردلن وأسعارها وشروط الدفع المرنة؟



Kardelen

أكثر العلامات التجارية تفضيلًا في تركيا من قبل المقاولين والمناقصات الحكومية. خيار رجال الأعمال الذي يجمع بين الجودة والتكلفة المناسبة.



25+ سنة من الثقة

استقرار وسمعة في كل علبة. واحدة من



وفاخرة. نطوّر حلولًا خاصة بكل سوق، نجمع فيها الجودة مع الأسعار التنافسية. كل منتج يقدّم أداءً أعلى وقيمة أفضل من المنتجات المماثلة.

الجودة على جميع المستويات

منتجات اقتصادية، قياسية، عالية الجودة

نرافقكم في كل خطوة لتخاطبوا عملاءكمر بثقة. تدريب ميداني وعبر الإنترنت, إرشادات تطبيق، اختيار المنتج وحساب الكميات, تحليل المشاكل→خطة حل

الدعم الفني دائمًا بجانبكم

هدف مبيعاتكم هو أولويتنا أيضًا,

إمكانية الحصول على

جرّبوا منتجاتنا من خلال العينات. هناك

أكثر من 50 معيارًا لقياس جودة الطلاء -

ونحن نرشدكم في عملية الاختبار. طلبات

التجربة تأتي مع مزايا سعرية خاصة

عينات واختبارات

نقدّم أسعارًا

دائمًا أكثر فائدة من المنتجات

المماثلة في سوقكم المحلي،

نمنحكم ميزة تكلفة تصل إلى 50٪

لتتفوّقوا على المنافسين.

منافسة

حتى مع التكاليف الإضافية، تظل أسعارنا فعّالة رغم كل التكاليف، يمكنكم زيادة هامش الربح بمقدار 2-3 مرات بين تركيا والعديد من الدول. الضرائب منخفضة جدًا — وأحيانًا %0 تكاليف الشحن غالبًا لا تتجاوز 0.25 دولار/كغ، وأحيانًا فقط 0.10 دولار/كغ هل نراجع معًا الوضع في سوقكم ؟

مزايا الشحن

و الضرائب

خيارات دفع مرنة

التدفق النقدي هو مفتاح تنمية أعمالكم نوفّر خطط دفع مصممة خصيصًا لكم لتخفيف أعبائكم. المالية



ما رأيك أن ننمو معًا؟

مجموعتنا المتفوّقة من المنتجات

مجموعة الأخشاب

🚄 مستلزمات ومعدات الطلاء